



Superficie	<b>161 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>84756352</b>
Prix	<b>635 000 €</b>

Villars

Maison à vendre (84400)

À quelques minutes du charmant village de Villars, bénéficiant de belles vue sur la campagne environnante, jolie maison de 2012 d'une surface utile de 145m<sup>2</sup>. Le terrain clos de 1000m<sup>2</sup> est arboré d'essences provençales. Une grande terrasse dont une partie ombragée par une tonnelle et une piscine agrémentent la villa. Un chalet/atelier de 16m<sup>2</sup> complète l'ensemble. Au calme, sans être isolée, parfaitement entretenue, c'est une maison lumineuse, facile à vivre et confortable du fait de ses prestations de qualité. La campagne à proximité des avantages de la ville d'Apt.

*A few minutes from the charming village of Villars, enjoying beautiful views of the surrounding countryside, pretty house from 2012 with a living area of approximately 145m<sup>2</sup>. The enclosed land of 1000m<sup>2</sup> is planted with Provençal species. A large terrace, part of which is shaded by an arbor, and a swimming pool decorate the villa. A 16m<sup>2</sup> chalet/workshop completes the ensemble. Quiet, without being isolated, perfectly maintained, it is a bright house, easy to live in and comfortable due to its quality services. The countryside near the advantages of the town of Apt.*

## IMMO GOULT - ERIC BONGERT

4 Avenue du Luberon - 84220 GOULT

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

